

By Mr. McKinnon,—Statement of Expenditures and Financial Commitments made under the Veterans' Land Act for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 49 of the Act, chapter V-4, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/256.

By Mr. Nielsen, a Member of the Queen's Privy Council,—Revised Capital Budget of the National Capital Commission for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, as approved by Order in Council P.C. 1979-1538, dated May 17, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/182.

By Mr. Stevens, a Member of the Queen's Privy Council,—Report under the Corporations and Labour Unions Returns Act (Part II—Labour Unions) for the year 1977, pursuant to subsection 18(1) of the Act, chapter C-31, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/115.

By Mr. Wise, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Agricultural Products Board for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 7 of the Agricultural Products Board Act, chapter A-5, R.S.C. 1970, together with the Report of the Auditor General on the Accounts and Financial Statements. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/51.

By Mr. Wise,—Report of the Agricultural Stabilization Board for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 14 of the Agricultural Stabilization Act, chapter A-9, R.S.C. 1970, together with the Report of the Auditor General on the Accounts and Financial Statements. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/52.

By Mr. Wise,—Report of the Canadian Livestock Feed Board for the crop year ended July 31, 1978, pursuant to section 22 of the Livestock Feed Assistance Act, Chapter L-9, R.S.C., 1970, together with the Report of the Auditor General on the Accounts and Financial Statements for the fiscal year ended March 31, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/94.

By Mr. Wise,—Report respecting the Operations of the Agreements and Payments made to the Provinces under the Crop Insurance Act for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 13 of the Act, chapter C-36, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/116.

By Mr. Wise,—Report of the Farm Credit Corporation, together with the Report of the Auditor General on the Accounts and Financial Statements, for the fiscal year ended

Par M. McKinnon,—État détaillé des engagements financiers conclus et des dépenses faites sous le régime de la Loi sur les terres destinées aux anciens combattants, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979, conformément à l'article 49 de cette Loi, chapitre V-4, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/256.

Par M. Nielsen, membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'investissement révisé de la Commission de la Capitale nationale, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que l'arrêté en conseil C.P. 1979-1538, en date du 17 mai 1979, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/182.

Par M. Stevens, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport aux termes de la Loi sur les déclarations des corporations et des syndicats ouvriers, Partie II—Syndicats ouvriers—pour l'année civile 1977, conformément au paragraphe (1) de l'article 18 de cette Loi, chapitre C-31, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/115.

Par M. Wise, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de l'Office des produits agricoles, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979, y compris le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 7 de la Loi sur l'Office des produits agricoles, chapitre A-5, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire 311-1/51.

Par M. Wise,—Rapport de l'Office de stabilisation des prix agricoles, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979, y compris le rapport du vérificateur général y afférent conformément à l'article 14 de la Loi sur la stabilisation des prix agricoles, chapitre A-9, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/52.

Par M. Wise,—Rapport de l'Office canadien des provendes, y compris les comptes et les états financiers ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, pour la campagne agricole terminée le 31 juillet 1978, conformément à l'article 22 de la Loi sur l'aide à l'alimentation des animaux de ferme, chapitre L-9, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/94.

Par M. Wise,—Rapport concernant le fonctionnement des accords conclus et les paiements faits aux provinces en vertu de la Loi sur l'assurance-récolte au cours de l'année financière terminée le 31 mars 1978, conformément à l'article 13 de cette Loi, chapitre C-36, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/116.

Par M. Wise,—Rapport de la Société du crédit agricole, y compris les comptes et les états financiers ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, pour l'année financière